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U Zagrebu, 10.07.2023. 
 

ZAKLJUČCI 
 

26. sjednice Školskog odbora održane dana 10.07.2023. u školi u 07:30 sati. 

Prisutni su svi članovi Školskog odbora. 

Sjednici prisustvuje ravnatelj Nikola Šandrk, prof., tajnik Žikica Dejković bez prava odlučivanja. 

Predsjednica je konstatirala da sjednici prisustvuju svi članovi – postoji kvorum i predložila 

sljedeće: U pozivu ste dobili dnevni red. Predlažemo izmjenu dnevnog reda.  

Pod točkom tri s dnevnog reda ukida se točka o izvršenju Financijskog plana od 01.01.2023.-

30.06.2023. a umjesto navedene točke tri stavlja se Odluka o osnutku učeničke zadruge. 

Pod točkom 8 stavlja se točka dnevnog reda kadrovska pitanja, a 9. točkom dnevnog reda 

postaje točka razno -pitanja i prijedlozi 

 

DNEVNI RED: 

1. Verifikacija zapisnika 25. sjednice Školskog odbora od 21.06.2023. 
2. Usvajanje polugodišnjeg Financijskog izvješća od 01.01.2023.-30.06.2023. 
3. Odluka o osnutku učeničke zadruge. 
4. Otpis udžbenika od 2019.- 2023. god. 
5. Izvješće o provedenim preventivnim programima 
6. Izvješće o provedbi Godišnjeg plana i programa rada škole za školsku godinu 2022./2023. 
7. Izvješće o stanju sigurnosti i poduzetim mjerama u cilju zaštite prava učenika školske godine 

2022./2023. 
8. Kadrovska pitanja 
9. Razno - pitanja i prijedlozi 

 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 

 
Ad1.  
Školski odbor jednoglasno je verificirao zapisnik prethodne sjednice Školskog odbora održane 
21.06.2023. 
 
 
Ad2.  
Školski odbor jednoglasno je donio odluku: 

usvaja se i donosi polugodišnje Financijsko izvješće od 01.01.2023.-30.06.2023. 

 

Ad3.  

Školski odbor jednoglasno je donio odluku: 



usvaja se i donosi odluka o osnivanju Učeničke zadruge 

Ad4.  

Školski odbor jednoglasno je donio odluku: 

usvaja se i donosi Otpis udžbenika od 2019.- 2023. godinu 

Ad5. 

Školski odbor jednoglasno je donio odluku: 

usvaja se i donosi Izvješće o provedenim preventivnim programima 

Ad6. 

Školski odbor jednoglasno je donio odluku: 

usvaja se i donosi Izvješće o provedbi Godišnjeg plana i programa rada škole za školsku godinu 

2022./2023. 

Ad7. 

Školskog odbor jednoglasno je donio odluku: 

usvaja se i donosi Izvješće o stanju sigurnosti i poduzetim mjerama u cilju zaštite prava učenika 

školske godine 2022./2023. 

Ad8.  

a) Članovi školskog odbora primili su informaciju ravnatelja na znanje u vezi djelatnice Suzane 

Ivanković, učiteljica hrvatskog i engleskog jezika, podnijela je zahtjev ravnatelju za korištenje 

neplaćenog dopusta od 01.09.2023. do 31.08.2024. zbog osobnih razloga te je ista odobrena. 

b) Članovi školskog odbora primili su informaciju ravnatelja na znanje u vezi odlaska u mirovinu 

stručne suradnice logopeda Hele Petre Tomičić sa 31.08.2023. zatražili smo 03.07.2023. 

odobrenje GUOS-a  za upražnjeno radno mjesto logopeda. 

c) Članovi školskog odbora primili su informaciju ravnatelja na znanje u vezi odlaska učiteljice 

Nikoline Kuruc iz PB na bolovanje (komplikacije u trudnoći) zatražili smo od GU prijavu 

potrebe za zapošljavanjem 11.05. i 19.06. 2023. ali još nismo dobili suglasnost. 

d) Članovi školskog odbora primili su informaciju ravnatelja na znanje u vezi tražene suglasnosti 

Ministarstva znanosti i obrazovanja za zapošljavanje jedne kuharice na puno (40 sati tjedno)  

neodređeno radno vrijeme te smo istu i dobili 19.05.2023. Zatražili smo 12.06.2023. godine 

od Gradskog ureda za obrazovanje, sport i mlade prijavu potrebe za zapošljavanjem kako 

bismo proveli natječajni postupak ali još nismo dobili suglasnost 

e) Članovi školskog odbora primili su informaciju ravnatelja na znanje u vezi tražene suglasnosti 

od MZO na upražnjeno radnom mjesto spremačice na neodređeno puno radno vrijeme te 

smo za istu dobili suglasnost dana 29.06.2023.godine. Dana 03.srpnja 2023. zatražili smo od 

Gradskog ureda za obrazovanje, sport i mlade prijavu potrebe za zapošljavanjem kako bismo 

proveli natječajni postupak ali još nismo dobili suglasnost 



f) Članovi školskog odbora primili su informaciju ravnatelja na znanje u vezi domara te s 

obzirom da mu ističe 60 dana 06.08.2023. a od MZO-a a nismo dobili suglasnost  produžiti 

ćemo Miroslavu Sejdiću ugovor na novih 60 dana ili do dobivanja suglasnosti MZO-a. 

g) Članovi školskog odbora primili su informaciju ravnatelja na znanje u vezi zatražene 

suglasnosti dana 15.02.2022. Ministarstva znanosti i obrazovanja za popunu upražnjenog 

radnog mjesta spremačice na nepuno radno vrijeme 10 sati tjedno (2 sata dnevno) na 

neodređeno. Tražena suglasnost još nije došla te će zbog toga biti potrebno spremačici Dili 

Kolaj produljiti radni odnos za narednih 60 dana.  

h) Članovi školskog odbora primili su informaciju ravnatelja na znanje u vezi službenog ustroja 

za novu školsku godinu Škola još nije zaprimila. Prema anketi postojećih PB-a i zahtjevima 

roditelja prvih razreda zatražili smo jedan razred produženog boravka više te bi u školskoj 

godini 2023/2024 imali pet PB-a. U slučaju odobrenja petog boravka učenici četvrtih razreda 

bi zbog organizacije nastave išli u školu u međusmjenu i tim učenicima bio bi ponuđen ručak 

u školskoj kuhinji. Povećava se satnica u predmetnoj nastavi zbog četiri 5 razreda te 

preraspodjelom zaduženja u rujnu 2023. godine možda ćemo zaposliti učitelja iz geografije na 

neodređeno nepuno radno vrijeme 20 sati tjedno. 

Ad9.  

Ravnatelj:  

Dana 04.07.2023. dobili smo odobrenje Gradskog ureda za obrazovanje, sport i mlade za financiranje 

zamjene glavne sklopke.  

Nastavna godina je završila te počinju godišnji odmori za zaposlenike škole.  

U školi se odvijaju tekuća održavanja za pripremu nove školske godine 2023./2024. Od značajnijih 

radova treba istaknuti bojanje zidova školske sportske dvorane, popravka rasvjete, uređenje i bojanje 

zidova učionica PRO-a  te ostali popravci prema financijskim mogućnostima škole. GU ćemo uputiti 

požurnicu za nabavku računala za informatičku učionicu , za uređenje slivnih odvoda na ulazu 

školskog dvorišta glavnog ulaza, te nabavku druge opreme za izvođenje odgojno obrazovnog rada 

(klupe, stolice). 

Drugih pitanja i prijedloga nije bilo. 

Sjednica je završena u 08:30.  

 

ZAPISNIČAR:                                        PREDSJEDNICA ŠKOLSKOG ODBORA: 

Žikica Dejković                    Iva Bojčić, prof. 
        
 
 


